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ACTA NÚM. 135 
 
 
 

Membres assistents: 
Baeza Labat, Mireia (substituta) 
Bertran Tarrés Marta 
Bosch Merino, Assumpció 
Cendrós Carreras, Mireia 
Coll Andreu, Margalida 
Fernández Peña, Emilio 
Freixas Alas, Margarita (substituta) 
García Alonso, Gemma (substituta) 
Guerrero Rebollo, Fernando 
Hernández Sánchez, Jordi 
Llonch Obiols, Pol 
Miralles Guasch, Carme 
Montesinos Andrade, Juan 
Parella Rubio, Sonia 
Pladevall Ballester, Elisabet 
Ramos Morilla, Xavier 
Robles Alarcón, Vicenç 
Rovira Faixa, Tatiana 
Rusinés Torras, Arnau 
Sales  Pujol, Dolors 
Sánchez Bonastre, Armand 
Serradell Pumareda, Olga 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vallès Muñío, Daniel 
Vendrell Roca, Josep 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc (substitut)  

A Bellaterra, a les 9h del dia 18 de novembre 
de 2021, obre la sessió i la presideix el 
vicerector d’Organització, Josep Vendrell 
Roca, i assisteixen els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
No hi assisteixen Ítaca Font i Bragulat ni  Aida Pinazo Gutiérrez. Excusen la seva assistència 
Joaquín Beltran Antolín, Albert  Branchadell Gallo, Angel Cebollada Frontera, Antoni Garcia Borràs, 
Rosa Maria Sebastián Pérez i Ramon Vilanova Arbós. 
 
Hi actua, com a secretària, Inmaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia  
 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe dels vicerectors 
3. Criteris per a la pròrroga del pressupost de la UAB 2021 a l’exercici 2022.   
4. Informació sobre les estructures de suport administratiu als departaments de la UAB. 
5. Modificació de la Normativa en matèria de càrrecs acadèmics de gestió i de direcció de la 

UAB. 
6. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 

• Pròrroga de l’Acord Marc pels Serveis vinculats al manteniment correctiu i 
desenvolupaments de noves funcionalitats per als entorns web de la UAB.  

7. Assumptes de tràmit 
8. Torn obert de paraules 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
 
El president obre la sessió i dona la benvinguda a les persones que assisteixen. 
 
Tot seguit es passa a votar el primer punt de l’ordre del dia  i les persones membres de la Comissió 
aproven per assentiment l’acta corresponen a la sessió del 14 d’octubre  de 2021. 
 
 
2. Informe dels vicerectors. 

 
El vicerector  d’Economia  informa sobre els assumptes següents: 
 

a) Finançament: comenta que es rebran fons per compensar els efectes produïts per la COVID-
19, encara que seran en un import més reduït que els de l’exercici anterior. No obstant, 
espera que en la distribució dels mateixos es tingui en compte les necessitats  reals de cada 
universitat i no es faci d’acord al pes proporcional de cadascuna té en el conjunt del sistema. 
Diu que l’import que necessita la UAB és de 5M€, però creu que la quantitat prevista serà 
de 2,8 M€. Pel que fa  l’exercici 2022, informa que la Generalitat ha aprovat  una partida de  
3,750M€  destinada a finançar els efectes produïts pel ciberatac. 
 
En relació al finançament genèric diu que s’incrementarà de 8M€ a 20M€ en el total del 
sistema; però no tenen més notícies sobre aquets tema; pel que fa al PROFOR, s’espera 
que l’import destinat a la UAB sigui de 4M€ aproximadament. El vicerector diu que des del 
vicerectorat de recerca s’està treballant per modificar els indicadors que no són favorables 
a la Universitat , en aquest punt cedeix la paraula al vicerector de Recerca  i  Transferència 
perquè comenti amb més detall aquest tema. 
 
El vicerector Armand Sánchez  explica que el indicadors PROFOR oscil·len entre el 18% i 
el 22%  i que té fluctuacions per outputs quantitatius (patents, nombre d’impreses creades 
etc...) que tenien sentit quan es van crear per a  les universitats de mida més petita, però 
perjudica a les grans universitats perquè no sempre es possible millorar d’un exercici per a 
un l’altre; per tot això, es va plantejar crear nous indicadors que  tinguessin en compta 
aquests factors, diu que ja s’han enviat a la Conselleria per què els analitzin. Acaba 
comentant que s’està a l’espera de veure com queda definitivament el nou model de 
finançament de les universitats. 
 
El vicerector d’Economia reprèn el seu informe  i diu que també està previst que la 
Generalitat remeti una partida extraordinària per import de 6M€ destinada a finançar places 
Serra-Hunter  i 2,4M€ per crear 600 noves places d’infermeria, però en aquest moment 
desconeix el percentatge que la Generalitat  assignarà a la UAB. 
 
En relació al PIU  informa que  en principi es preveu que a la UAB pugui comptar amb una 
partida per import de 6,5M€, el que suposaria un increment de 2M€. 

 
b) Romanents: en relació a  aquest punt vol enviar un missatge tranquil·litzador als centres i 

departaments, l’equip de govern  és conscients de la situació i  de les tensions que s’estan 
generant per l’excepcionalitat que s’està vivint i que s’està treballant per incorporar els 
romanents. 
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Tot seguit, el president inicia el seu informe i comenta que s’està en procés de negociació amb els 
agents socials  tres acords: a) sobre el  teletreball  el qual  entraria en vigor l’exercici 2022, b)  la 
normativa sobre  desconnexió digital  i c) l’acord sobre horaris mínims  d’atenció presencial en els  
serveis de la UAB. 
 
Acaba dient que tan aviat com es tanquin els acords informarà a aquesta comissió del seu contingut.  
 
 
Acabada la intervenció s’obre un torn de paraula en el qual es plantegen les qüestions següents: 

- Se sol·licita al vicerector d’Economia que es revisin els coeficients d’especificitat  
corresponents al model de distribució descentralitzat del pressupost de la UAB. 

- Es pregunta si hi ha alguna relació entre la partida que la UAB rebrà per part de la Generalitat 
destinada a finançar els efectes causats pel ciberatac i l’import que suposadament s’ha 
demanat pel rescat. 

- Es pregunta quin serà l’increment  del partida corresponent al  Capítol I  per a l’exercici 2021. 

El president respon que en cap cas hi ha relació una entre l’import que la Generalitat destinarà a 
pal·liar els efectes del ciberatac  i l’import del suposat rescat sol·licitat  pels delinqüents,  ho nega 
amb tota la contundència. 

El vicerector d’Economia  també manifesta que no hi ha cap contacte amb els delinqüents, que  es 
tracta d’una coincidència que pot portar a l’engany.  

Pel que fa a la qüestió plantejada relativa als coeficients d’especificitat, diu que cal caldrà veure com 
queda definitivament el nostre finançament i després trobar l’equilibri d’entre les  diferents 
necessitats dels centres i departaments. 

El gerent pren la paraula i comenta que el finançament que es rep de la Generalitat no cobreix la 
totalitat de la despesa per Capítol I, recorda que es necessari que aquesta partida ha de ser 
aprovada per la Generalitat i que no es pot augmentar sinó és per causes concretes: creixement 
vegetatiu, per execució de sentències etc.. per tant, no es pot incrementar la partida de Capítol I. 

Tot seguit s’obre un segon  torn de paraula en el qual es plantegen les qüestions següents: 

- Se sol·licita informació sobre quines mesures organitzatives s’estan aplicant o es preveuen 
aplicar com a conseqüència del ciberatac. 

- Se sol·licita informació sobre els criteris que s’han seguit per valorar el cost que ha tingut el 
ciberatatc. 

- Es pregunta si és possible sol·licitar un increment del pressupost destinat a Capítol I a la 
Generalitat com a conseqüència de l’augment de l’import del fiançament. 

El president respon dient que el ciberactat ha generat un malestar a tota la comunitat i que afecta 
de manera transversal a tothom. Diu que a través del web de la UAB s’està informant dels 
progressos  i del gran treball que estan duent a terme l’equip d’informàtics de la Universitat. Comenta  
que cal anar molta cura amb la informació què es dona, demana paciència i comprensió  pels 
inconvenients causats. 

El comissionat de  les TIC, Jordi Hernández,  pren la paraula per detallar l’estat de la situació i per 
informar dels avenços que s’estan fent i, mes  concretament,  pel que fa a la recuperació de la gestió 
acadèmica i econòmica que és prioritària. Així mateix, detalla l’import que està suposant el 
ciberatatc, d’entre el qual,  destaca el cost d’inversions  per  1,2M€ per tal de renovar ordinadors, 
0.8M€ per renovació d’aules, honoraris d’experts 0,5M€, reformatejar  ordinadors 0,24M€ etc.. 

El gerent  respon que és  un tema molt important per a l’equip de govern,  així mateix  diu  vol posar 
de manifest l’esforç de tothom i que  la recuperació serà lenta  i que costarà  retornar a la normalitat. 

El vicerector d’Economia  diu que s’han sumat dues crisis una de tecnològica i una altra de 
comunicativa. Comenta que  és difícil decidir quina informació es dona, com i quan. Accepta la 
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crítica, però l’equip de govern ha decidit no informar de tot el que passa i el que es fa, creu que 
aquesta comissió no és el canal més adient per comunicar alguna informació. Hi ha altres òrgans 
on es comunica part de la informació, com el Consell de Govern. 

En relació a  la pregunta relativa  a l’increment  de la despesa per Capítol I, diu que no depèn de la 
UAB, és la Generalitat la que ho  ha d’autoritzar i en aquest  moments no hi ha voluntat política,  
perquè no es vol que sigui inflacionista. 

El vicerector Armand Sánchez  pren la paraula per reafirmar els comentaris anteriors en relació a 
l’increment de Capítol I  en especial el que afecta al PDI,  diu actualment hi ha una norma que 
impedeix l’increment pressupostari la qual cosa dificulta l’augment de la despesa. 

3. Criteris per a la pròrroga del pressupost de la UAB 2021 a l’exercici 2022.   
 

El vicerector d’Economia presenta el punt   i explica que el motiu de la pròrroga ha estat el ciberatac 
patit que ha impossibilitat  obtenir la informació necessària per a la seva elaboració.  

Diu que es prorroga el 100% del pressupost corresponent a l’exercici de 2021. 

Acabada la presentació s’obre un torn de paraules en el qual es  pregunta si aquesta pròrroga 
implica també fer-ho en relació al model de càrrecs  de direcció i de gestió, així com també es 
pregunta si després serà possible incorporar canvis. 

El  vicerector d’Economia respon a les qüestions plantejades i tot seguit els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització acorden per 25 vots a favor, cap encontra i 1 abstenció: 

 
PRIMER.  Informar favorablement el document  “Criteris bàsics de la pròrroga del pressupost 
UAB 2021 fins a l’aprovació del pressupost UAB 2022”, que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè exerceixi les seves competències  

TERCER.  Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia  l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

 

4. Informació sobre les estructures de suport administratiu als departaments de la UAB. 
 
El president presenta el punt i diu que l’objectiu del projecte es aconseguir una major eficiència en 
la prestació de serveis, una optimització dels recursos i una reducció  del nombre d’unitats de suport 
administratiu, així com  reconèixer l’evolució i tecnificació de les tasques administratives. 
 
Continua explicant que els requisits que s’esperen de la reestructuració que presenta avui és, entre 
d’altres,  són els de disposar d’un patró comú  que superi l’actual dispersió del suport administratiu 
en departaments i instituts en termes de volum, capacitats i categories, així mateix es pretén donar 
un suport més tecnificat, treballar en processos en base als càlculs dels indicadors que es 
determinin, reconèixer nivells professionals, donar més estabilitat a les plantilles  i generar models 
més dinàmics  que permetin adaptar-se  millor al canvi. 
 
Tot seguit explica el document lliurat als assistents  i diu que hi haurà dos models d’estructures de 
suport administratiu: el model 1 el qual està previst per a departaments que tinguin més de 7 
persones  i el model 2  per a dotacions d’entre 4- 6 persones. 
 
El vicerector d’Organització explica que  la proposta d’acord que es presenta avui  és exclusivament 
l’aprovació dels dos models, no la del mapa de departaments i instituts.  
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Acaba la intervenció dient que a les estructures del model 1 hi haurà com a mínim un 50% de les 
places de nivell superior administratiu, que el procés de negociació no està tancat  i que espera que 
es pugui començar a  implementar d’entre novembre- desembre 2021. 
 
A continuació s’obre un torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 
 

- Es pregunta quan es farà públic el mapa de departaments i instituts i el calendari 
d’implementació. 

- Es manifesta que el model ha de tenir en compte les especificitats del suport administratiu 
dels instituts. 

- Es  vol deixar constància del fet que la fusió dels departaments de sociologia i ciències 
polítiques proposada pot generar dificultats  perquè ambdós departaments no comparteixen 
problemàtiques i perquè l’estructura  actual és la més adient. 

- Es manifesta la satisfacció per l’acord, malgrat que les negociacions han estat intenses al 
final s’ha aconseguit  i s’espera un vot favorable per part de l’assemblea de treballadors. 

El president respon dient que el calendari està pactat i es farà públic tan aviat com sigui possible i 
que el mapa de les agrupacions de departaments no està tancat i caldrà, en alguns casos, una 
segona ronda de contactes per arribar a acords; pel que fa a les especificitats dels instituts diu que 
el problema és, sobretot, d’ordre tècnic i que caldrà parametritzar-los de manera independent. Pel 
que fa als departaments  de sociologia i ciències polítiques, comenta que la informació addicional 
del document lliurat encara no és definitiva. 

Tot seguit s’obre un segon torn de debat en el qual es plantegen les qüestions següents: 

- Es  manifesta que malgrat la menor complexitat dels instituts també caldria haver buscat el 
seu consens. 

- Es sol·licita si es pot fer un avenç sobre com es planteja el mapa de departaments 
especialment pel que fa a la UISAD de filologia. 

El president contesta dient que el mapa es comunicarà tan aviat com sigui possible, en aquest punt 
li cedeix la paraula al vicegerent de persones, Fernando Guerrero, perquè respongui a la 
problemàtica de les UISAD de filologia . 

En Fernando Guerrero informa que encara no està tancat el mapa de maner definitiva, diu que és 
el  primer que té a l’agenda  atesa la seva situació greu.  

El  vicerector d’Economia respon a les qüestions plantejades i tot seguit els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització acorden per 25 vots a favor, cap encontra i 1 abstenció: 

PRIMER.  Informar favorablement el document  “Estructures de suport administratiu a 
Departaments i instituts de la UAB”, que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè exerceixi les seves competències  

TERCER.  Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Organització  l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

5. Modificació de la Normativa en matèria de càrrecs acadèmics de gestió i de direcció de la UAB. 
   

El vicerector d’Economia presenta el punt i explica el motiu de la modificació de la Normativa que 
proposa, diu que només afecta als estudis de doctorat interdepartamentals i, per això, es reforma 
una part de l’article 11.1 i  de la taula 2 de la mateixa. 

A continuació s’obre un torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
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- El vicerector d’investigació i Transferència, Armand  Sánchez, amplia la informació que ha 
facilitat el vicerector d’Economia en el sentit que el doctorat  interdepartamental que 
s’imparteix a la facultat de Ciències de l’Educació està  molt ben valorat, així mateix  la seva 
gestió és d’una gran complexitat  i per això, és molt raonable  la modificació que es proposa. 

- Es comenta que també hi ha altres programes que són d’una gran complexitat perquè 
intervenen altres institucions algunes de l’esfera de la UAB i fins i tot externes  i també caldria 
tenir-les en consideració. 

- Es pregunta com afectarà la reforma al repartiment dels fons per a la resta de centres, 
departaments i instituts. 

- La degana de la facultat de Ciències de l’Educació diu que agraeix la sensibilitat que s’ha 
tingut en aquest tema, comenta que la coordinació és molt complexa i el model de càrrecs 
actual no compensava ni a les persones que la duien a terme ni als departaments. 

El vicerector d’Economia respon dient que analitzarà les propostes formulades i en relació a 
l’afectació econòmica que tindrà la reforma creu que serà d’uns 33€ per cada departament, però no 
són xifres definitives. 

Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
     

 PRIMERA. Informar favorablement de la modificació de la Normativa en matèria de càrrecs 
acadèmics de gestió i de direcció de la UAB, que s'annexa.  

SEGONA. Elevar  la proposta de modificació de la  Normativa en matèria de càrrecs 
acadèmics de direcció i de gestió de la UAB  al  Consell de  Govern perquè exerceixi les seves 
competències. 

TERCERA. Encarregar el vicerector d’Economia i de Campus  l'execució i el seguiment 
d'aquests acords. 

 

6. Aprovació  de les despeses pluriennals per a la contractació de: Pròrroga de l’Acord Marc pels 
Serveis vinculats al manteniment correctiu i desenvolupaments de noves funcionalitats per als 
entorns web de la UAB 

 
El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la segona pròrroga   
de l’acord marc núm. consu-69/2019  de  pels Serveis vinculats al manteniment correctiu i 
desenvolupament de noves funcionalitats per als entorns web de la UNIVERSITAT 
AUTÒNOMA DE BARCELONA, que s’annexa. 
 
SEGON.  Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
7.Torn obert de paraules. 
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El vicerector d’Organització abans de tancar la sessió recorda a les persones assistents l’acte 
investiment com a  doctor honoris causa a l’economista  Vicente Salas  i demana que en la mida dle 
possible hi assisteixi el major nombre de persones permesa. 
 
El dia  18 de novembre les 11:30 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc 
aquesta acta. 
 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 




